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Rada Miejska w Jasieniu 

Protokół nr XXXVI/2022 

XXXVI Sesja w dniu 12 maja 2022  

Obrady rozpoczęto 12 maja 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:39 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Waldemar Bednarski 
2. Anna Dzienisz 
3. Tadeusz Hoda 
4. Piotr Karalus 
5. Zbigniew Kruszyński 
6. Elżbieta Maćko 
7. Michał Rewaj 
8. Danuta Rudnikowicz 
9. Marcelina Słomkowska 
10. Danuta Stackiewicz 
11. Krzysztof Stefański 
12. Zbigniew Walczak 
13. Zbigniew Witkowski 
14. Karolina Wujda 
15. Sebastian Zysk 

1. Otwarcie XXXVI sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Walczak o godzinie 10.00 otworzył obrady 
XXXVI sesji Rady Miejskiej. 

2. Sprawdzenie obecności. 

Radni obecni na sali posiedzeń złożyli podpisy na liście obecności oraz zaznaczyli 
swoją obecność na tabletach, Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Walczak 
stwierdził, że na sali jest kworum pozwalające do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 

 
 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
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Inspektor Tomasz Soltys zaproponował zdjęcie z obrad sesji pkt. Podjęcie 
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Jasień z przyczyn formalnych. Radni przegłosowali tę 
zmianę. Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad sesji 
po zmianie, który został przegłosowany i przedstawia się jak niżej. 

1. Otwarcie XXXVI sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Informacja Kierownika Posterunku Policji w Jasieniu. 
5. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja przewodniczących Komisji Rady Miejskiej z posiedzeń. 
7. Przedłożenie pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Jasień. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Jasień na rok 2022. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Jasień na lata 2022 – 2035. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie  wyznaczenia miejsca oraz określenia 

zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr 
XVII/87/2015  Rady  Miejskiej w Jasieniu z dnia 29 grudnia 2015 roku 
w sprawie  opłaty targowej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia średniej ceny 
jednostki paliwa w Gminie Jasień na rok szkolny 2022/2023 

14. Wolne wnioski. 
15. Zamknięcie obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 
 
4. Informacja Kierownika Posterunku Policji w Jasieniu. 
 
    Kierownik Posterunku Policji w Jasieniu Pan Marcin Boranowski po roku 
urzędowania przedstawił statystykę  zdarzeń roku 2021 do 2020, która jest 
malejąca. Zdarzeń 118 do 131, kradzieże z włamaniem 16 do 21, kradzieże 
powyżej 500 zł 14, do 22, kradzieży samochodów nie było, uszkodzeń mienia 3, 
do 5, narkotyki ujawnione 24, do 2, nietrzeźwych kierowców 12, do 18, 
założonych niebieskich kart 16, do 19, wypadek komunikacyjny 1, do 4. 
Wykroczeń w 2021 było bardzo dużo 271 było to spowodowane cowidem, gdzie 
skrupulatnie wszystko było rejestrowane. Z tego 67 spraw skierowano do Sądu, 
nałożono 126 mandatów i 78 pouczeń. Kierownik Marcin Boranowski 
podziękował Radzie Miejskiej za wsparcie finansowe. Ze środków tych 5.000 zł 
przeznaczono na służby ponadnormatywne, 2.000 zł przeznaczono na nagrody dla 
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dzielnicowych, 3.000 zł na doposażenie sprzętem tj. niszczarkę, tablicę ogłoszeń 
i gilotynę do papieru. Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył temat, który 
ostatnio nasilił się tj. okradanie budów ze sprzętu na nowobudowanych domach 
mieszkalnych. Kierownik M. Boranowski przyznał, że nie wszystkie sprawy są 
im zgłaszane ale jest możliwość samodzielnego wpisywania wydarzeń na tzw. 
mapie zagrożeń. W/w. sprawie są prowadzone działania ale nie może nic 
powiedzieć. W dniu wczorajszym był nabór do pracy w Policji i wie, że osoba ta 
będzie przydzielona do pracy w Jasieniu. Radny Z. Kruszyński zwrócił się z 
zapytaniem – czy nasi policjanci pełnią służby w Lubsku. Kierownik potwierdził, 
że zdarza się. Radny kontynuując przypomniał, że wcześniej była mowa, że 
policja z drogówki będzie również działać na terenie naszej Gminy, a radny nie 
zauważył ich obecności. Kierownik M. Boranowski nie zgodził się z taką 
wypowiedzią i poinformował, że ostatnio 1,5 tygodnia wcześniej policjanci z 
drogówki byli na ul. Tarnopolskiej. Kierownik może dyslokować na jakie ulice 
się udają. Newralgiczne ulice: Sienkiewicza, Lubska, Tarnopolska. W przypadku 
innych wykroczeń typu złe parkowanie to sami się zajmują. Mieszkańcy sami 
mogą zgłaszać miejsca niebezpieczne na tzw. aplikacji mapa zagrożeń. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Walczak czy na policji przeglądają kamery 
monitoringu ma na uwadze to, że ostatnio pod PSZOK wywieziono busa czy 
przyczepę butów. Jest w mieście wiele miejsc gdzie są podrzucane śmieci i trzeba 
ten proceder ukrócić– Kierownik Boranowski przyznał, że nie  ma na to czasu. 
Jeżeli jest zgłoszenie o jakimś zdarzeniu to wtedy przeglądają ponieważ nagrania 
są do odtworzenia przez 30 dni. Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył 
problem osób przesiadujących w różnych miejscach na terenie miasta, „stali 
bywalcy”. Kierownik Posterunku Policji przyznał, że jest to problem ponieważ 
bardzo często interweniują, wystawiają mandaty, których te osoby nie regulują i 
dla niejednego byłoby wybawieniem gdyby za niezapłacone mandaty odbywali 
kary w zakładach karnych ale takich działań nie ma. Kierownik nie wie co się 
dalej dzieje ponieważ ściąganiem należności zajmuje się Komenda Policji  w 
Opolu. Radna D. Rudnikowicz poruszyła inny problem tj. narkotyków. 
Kierownik przyznał, że pracują nad tym problemem ale nic nie może powiedzieć 
ponieważ nad tym pracują służby operacyjne. Przewodniczący Rady 
zainteresował się jak układa się współpraca z Burmistrzem. Kierownik 
podsumował, że współpraca jest bardzo dobra zarówno z Burmistrzem jak i z 
pracownikami samorządowymi przy dobrej  współpracy z Radą Miejską. 

 
 
5. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym obejmuje czas od 
31.03.br do 12.05.2022, 

- 04.04.2022 r. – spotkanie z zarządami wspólnot ulic XX Lecia i Wąskiej, 
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- 07.04.2022 r. – rada budowy inwestycji Termomodernizacja  Przedszkola i 
Urzędu Miejskiego, zawarcie aktów notarialnych, 
- 11.04.2022 r. – spotkanie w Starostwie Powiatowym w sprawie scalania 
gruntów w Wicinie, 
- 13.04.2022 r. – uczestnictwo w „Dniu Ukrainy” w SP w Wicinie oraz spotkanie 
z Prezesem LWiK w Lubsku, 
- 14.04.2022 r. – wideokonferencja z Wojewodą Lubuskim, 
- 15.04.2022 r. – zawarcie umowy na wykonanie nowego PSZOK-u, 
- 19 – 21.04.2022 r. – uczestnictwo w Konwencie Zrzeszenia Gmin Województwa 
Lubuskiego, 
- 26.04.2022 r. – posiedzenie Rady Nadzorczej Zakładu Komunalnego Spółka z 
o.o. w Jasieniu, 
- 28.04.2022 r. – spotkanie z radną Sejmiku Województwa Lubuskiego, 
- 03.05.2022 r. – udział w uroczystości z okazji święta  3 Maja, 
- 04.05.2022 r. – uczestnictwo w uroczystości z okazji 3 Maja zorganizowanego 
w Szkole Podstawowej w Jasieniu, 
05.05.2022 r. – udział w posiedzeniu komisji wspólnych Rady Miejskiej, 
06.05.2022 r. – spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie rewitalizacji 
linii kolejowej 275 „Kolej +”, 
07.05.2022 r. – udział w uroczystości nadania sztandaru OSP Trzebiel, 
09.05.2022 r. – spotkanie z dłużnikami czynszowymi, a następnie z 
przedstawicielami firmy Felgenhauer, 
10.05.2022 r. – udział w radzie budowy Termomodernizacja Przedszkola i 
Urzędu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Walczak poprosił o rozwinięcie tematu tj. 
spotkania z dłużnikami. Burmistrz A. Kamyszek poinformował, że takie 
spotkania odbywają się co kwartał. Zadłużenia są rozkładane na raty. Chociaż 
zdarzają się takie sytuacje gdzie ostatnio jeden z dłużników okazał kwitek, że 
uregulował dług w wysokości 6.000 zł. Radny Z. Kruszyński zwrócił się o więcej 
informacji na temat spotkania w Urzędzie Wojewódzkim. Burmistrz A. 
Kamyszek – spotkanie to polegało na tym aby wyczuć czy Jasień mocno 
zainteresowany uruchomieniem linii kolejowej. Burmistrz dodał, że pomysł z tą 
linią tylko pokrzyżował plany przejęcia terenów PKP na ul. Kolejowej, a tym 
samym nie będziemy się rozwijać turystycznie w tym rejonie. Będzie problem z 
załatwieniem dokumentów na obniżenie przejazdu pod wiaduktem na ul. 
Przemysłowej. Koszt modernizacjo odcinka PKP, o którym mówi się to 65 mln. 
zł, gdzie wkład własny wyniósłby 1,5 mln. zł. Najgorsze, że w założeniach kolej 
miałaby być tylko do przewozu osób, a nie towarów. 

 
 
6. Informacja przewodniczących Komisji Rady Miejskiej z posiedzeń. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych radna Danuta 
Rudnikowicz odczytała protokół z posiedzenia komisji. Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Polityki Gospodarczej radny Tadeusz Hoda przeczytał kiedy odbyło się 
posiedzenie, kto uczestniczył i jakie były tematy. 

 
 
7. Przedłożenie pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 

Interpelacji i zapytań na piśmie nie złożono. 

 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Jasień. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XXXVI/251/2022 w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Jasień..  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
4 

 
Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Zbigniew 
Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda 

PRZECIW (3) 

Zbigniew Kruszyński, Elżbieta Maćko, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Dzienisz 

NIEOBECNI (4) 
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Waldemar Bednarski, Marcelina Słomkowska, Danuta Stackiewicz, Krzysztof 
Stefański 

 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Jasień na 
rok 2022. 

 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XXXVI/252/2022 w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Jasień na rok 2022. 

 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
3 

 
Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Elżbieta Maćko, Michał Rewaj, 
Danuta Rudnikowicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew 
Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Bednarski, Marcelina Słomkowska, Danuta Stackiewicz 

 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Jasień na lata 2022 – 2035. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XXXVI/253/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Jasień na lata 2022 – 2035.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
3 

 
Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Elżbieta Maćko, Michał Rewaj, 
Danuta Rudnikowicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew 
Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Bednarski, Marcelina Słomkowska, Danuta Stackiewicz 

 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca oraz określenia zasad 
prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XXXVI/254/2022 w sprawie wyznaczenia miejsca oraz 
określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników. 

 
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
3 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew Kruszyński, Elżbieta 
Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew 
Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Bednarski, Marcelina Słomkowska, Danuta Stackiewicz 

 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/87/2015 
Rady Miejskiej w Jasieniu z dnia 29 grudnia 2015 roku w sprawie opłaty 
targowej. 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XXXVI/255/2022 w sprawie w sprawie zmiany uchwały 
Nr XVII/87/2015 Rady Miejskiej w Jasieniu z dnia 29 grudnia 2015 roku w 
sprawie opłaty targowej.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
3 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew Kruszyński, Elżbieta 
Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew 
Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

NIEOBECNI (3) 
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Waldemar Bednarski, Marcelina Słomkowska, Danuta Stackiewicz 

 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia średniej ceny jednostki 
paliwa w Gminie Jasień na rok szkolny 2022/2023 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XXXVI/256/2022 w sprawie w sprawie określenia 
średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Jasień na rok szkolny 2022/2023.  

Przed podjęciem uchwały pewien niepokój wśród radnych wzbudziła cena paliw 
ujętych w projekcie uchwały. Osoba, która przygotowała ten projekt przebywała 
obecnie na urlopie. Zostały przekazane pewne wyjaśnienia między innymi 
Burmistrz A. Kamyszka, że Gmina zapewnia dowóz dzieci do Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego. Zwrot za paliwo otrzymują tylko ci rodzice, którzy sami chcą 
dowozić swoim środkiem transportu. Wywołana przez Przewodniczącego Rady 
insp. M. Dereń dodała, że stawki ujęte w projekcie uchwały są wynikiem zapytań 
na stacji paliw przez osobę przygotowującą. Natomiast obecnie jest na sesji 
procedowana ponieważ musi być jeszcze opublikowana w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Lubuskiego. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
3 

 
Wyniki imienne: 

ZA (10) 
Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Michał Rewaj, Danuta 
Rudnikowicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, 
Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

PRZECIW (1) 

Elżbieta Maćko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 
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NIEOBECNI (3) 

Waldemar Bednarski, Marcelina Słomkowska, Danuta Stackiewicz 

 
 
14. Wolne wnioski. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej E. Maćko przypomniała się Burmistrzowi 
w sprawie chodniczka na ul. Tenisowej. Burmistrz obiecał, że zostanie zrobione 
po koszeniu traw. Radna zwróciła się z prośbą o przegląd zabawek na placu zabaw 
w parku ponieważ niektóre nie powinny być użytkowane. 

 
 
15. Zamknięcie obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

      Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Z. 
Walczak o godzinie 11.39 zamknął posiedzenie. 

 
 
 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Jasieniu 

  

 
Przygotował(a): Małgorzata Dereń 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


